
Kaj bo z majhnimi parcelami
Na zadnji skupščini bežigrajske stanovanjske skupnosti so delegati poudarili pomemb-

nost novih odločitev, ki jih sprejemamo za bodočo organiziranost in finaciranje stano-
vanjskega gospodarstva v Ljubljani. Predlog akcijskega programa za uresničevanje
samoupravnih družbenoekonomskih odnosov v stanovanjskem gospodarstvu so delegati
sicer sprejeli, vendar z dodanimi spremembami in pripombami iz javne razprave. Menili
so, da Še tako dobro in obsežno gradivo ne jamči ničesar, saj je za razrešitev stanovanjske
problematike potrebna hitra in konkretna akcija na področju gradiive in vzdrževanja
stanovanjskega sklada. Več pozornosti bi lahko posvetili tudi razdelitvi in prodaji majhnih
parcel za individualno gradnjo na kmetijsko neustreznih zemljiščih. Delegati so menili, da
mora združeno delo, ki financira stanovanjsko gradnjo, sodelovati tudi pri delitvi družbe-
nih stanovanj.

Izrecno so poudarili neustrezno organiziranost hišne samouprave in preoptimistično
ocenitev akcijskega programa na tem področju. Da bi lahko hišni sveti postali izvajalci
programov baze, je potrebno razširiti krog njihovih pooblastil, tako da postanejo pravne
osebe z ustreznimi pravicamt in dolžnostmi. V skladu s tem je potrebno Čimprej poskrbeti
za spremembo veljavne zakonodaje. Poleg tega so delegati poudarili, da so prostorske
možnosti BeŽigrada v gradttvi stanovanj omejene.


